

Tender Notice

Reputable suppliers, who are duty registered with the government of the Syrian Arab Republic, are invited to bid on:

ITB/RSRP/SYRIA/AA/WASH SERVICES/2020/001

Project Description 1: Providing safe water by using water trucking and conducting sterilization & fumigation campaigns within Raqqa and Deir Ez-zour provinces / Corona response.

ITB/RSRP/SYRIA/AA/WASH SUPPLIES/2020/001

Project Description 2: Emergency Humanitarian Assistance through distribution of WASH NFI kits for IDP'S and host communities in Raqqa and Deir Ez-zour provinces / Corona response.

Interested companies should send an email to (tenders-syria@rebuild-syria.org), prior to 15th of May 2020 at 3:00PM.

All tender documents will be sent out once final assessments and BOQ's have been conducted. RSRP reserves the right to directly invite qualified contractors in addition to this open tender.

اعلان مناقصه

دعوة للشركات الرصينة والمسجله رسميا لدى مسجل الشركات في الجمهورية العربية السورية للاشتراك بالمناقصات ادناه:

ITB/RSRP/SYRIA/AA/WASH SERVICES/2020/001

وصف المشروع ١ : تجهيز مياه امانة بواسطة السيارات الحوضيه وتنظيم حملات الرش والتعقيم في محافظات الرقة ودير الزور – استجابة فايروس كورونا

ITB/RSRP/SYRIA/AA/WASH SUPPLIES/2020/001

وصف المشروع ٢ : التدخل الطارئ في مواجهه فاروس كورونا من خلال توزيع العناصر الغير غذائية محافظات الرقة ودير الزور .

على الشركات المهتمة بهذه المشاريع ارسال طلب الحصول على مستندات المناقصة الراغبين الاشتراك بها الى البريد الالكتروني (tenders-syria@rebuild-syria.org) في موعد اقصاه الساعة الثالثة عصرا ليوم الخامس عشر من شهر ايار لسنة ٢٠٢٠ . كل مستندات وجداول الكميات الخاصة بالمناقصات اعلاه سوف ترسل للشركات المهتمة حال انتهاء عملية التقييم النهائي.. تحتفظ RSRP بالحق في دعوة المقاولين المؤهلين مباشرة ايضا إلى هذه المناقصة المفتوحة.